To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 31-03-2021 11:51:50 AM Subject: Ownership and Dealings of Insiders and Their relatives.	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: 31-03-2021 AM 11:51:50 كورسائهم الموضوع: ملكيات الاشخاص المطلعين وأقربائهم
Date of the event (appointment / change in ownership): 28-03-2021	تاريخ الحدث (التعيين / التغيير في الملكية): 28-03-2021
Name of insider whose details are being disclosed: Mr. Alaa Arif Saad Batayneh	اسم الشخص المطلع الذي يتم الافصاح عن بياناته (اللغة العربية): السيد علاء عارف سعد البطاينة
Ownership of Insiders	ملكيات الشخص المطلع
79254 shares	79254 سهم
Ownership of insider's relatives	ملكيات اقرباء الشخص المطلع
(Aisha Alaa Arif Batayneh / Daughter (buy 3294 shares (Arif Alaa Arif Batayneh / Son (buy 3294 shares	عائشه علاء عارف البطاينة / ابنة (شراء 3294 سهم) عارف علاء عارف البطاينة / ابن (شراء 3294 سهم)
Ownership of insiders in subsidiaries or sister of the parent Company	ملكيات المطلع في الشركات التابعة او الشقيقة للشركة الأم
Non	لا يوجد
Ownership of relatives in subsidiaries or sister of the parent Company	ملكيات اقارب المطلع في الشركات التابعة او الشقيقة للشركة الأم
Non	لا يوجد
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Khulud Eisawi  Position: Head of Secretariat Department	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Khulud Eisawi المنصب: مدير دائرة أمانة السر